

伯利衡宿舍宿生會交職典禮 9/1/2006

Inauguration Ceremony of the New Cabinet of Bethlehem Hall Residents' Association



伯利衡宿舍新任宿生會「伯家燈伙」幹事在交職典禮上與嘉賓合照。
Guests and the office-bearers of the newly inaugurated Bethlehem Hall Residents' Association Executive Committee.

湯若望宿舍宿生會交職典禮 17/1/2006

Inauguration Ceremony of the New Cabinet of the Residents' Association of Adam Schall Residence

湯若望宿舍新任宿生會「湯伙go」幹事大合照。
A group photo of the Residents' Association Executive Committee of the Adam Schall Residence.



恒生樓宿生會交職典禮 19/1/2006

Inauguration Ceremony of the New Cabinet of Hang Seng Hall Residents' Association



恒生樓新任宿生會「醉樓恒」幹事與嘉賓合照。
Hang Seng Hall Residents' Association Executive Committee posed a group photo with guests.

聯合書院第四屆環保學會交職典禮 20/1/2006

Inauguration Ceremony of the forth session of UC Environmental Protection Society

書院環保學會幹事於交職典禮上合照。
Photo taken at the Inauguration Ceremony of the newly formed UC Environmental Protection Society Executive Committee.



陳震夏宿舍宿生會交職典禮 12/1/2006

Inauguration Ceremony of the New Cabinet of the Residents' Association of Chan Chun Ha Hostel



陳震夏宿舍新任宿生會「大器陳」幹事與嘉賓在交職典禮上合照。
New office-bearers of the Residents' Association Executive Committee of Chan Chun Ha Hostel posed a group photo with guests.

書院聚會——學生活動分享會 20/1/2006

College Assembly — Sharing Session on Student Activities

第四屆「能源智叻星」宿舍能源節約比賽冠軍由恒生樓奪得，儀式由署理院長張雙慶教授主持，恒生樓舍監鄒桂昌教授聯同宿生會會長張曉揚同學在台上接過「廖秀冬盃」。



Hang Seng Hall won the championship of the Energy Wise Award Scheme in 2005. Professor Chang Song Hing, Acting College Head, presented the "Sarah Liao Cup" to Professor Chau Kwai Cheong and Mr. Cheung Hiu Yeung, Warden and Chairman of the Residents' Association of Hang Seng Hall respectively.



署理院長張雙慶教授及署理輔導主任鄒桂昌教授頒發獎項予本年度「書院創意學生活動獎勵計劃」的得獎團體——聯合書院扶輪青年服務團。

Professor Chang Song Hing, Acting College Head and Professor Chau Kwai Cheong, Acting Dean of Students, presenting the award to the Rotaract Club of United College, the winner of the United College Creative Student Activity Award Programme in 2005-06.



署理院長張雙慶教授、署理輔導主任鄒桂昌教授及學生活動分享會的五個團體代表合照留念。
Professor Chang Song Hing, Acting College Head; Professor Chau Kwai Cheong, Acting Dean of Students and the student representatives from the five presentation groups joined in a group photo.